

REFERAT

Tilstede: Thorleif, Esben, Osman, Teddi, Doniyor, Amana

Fraværende: Tina, Zeinab, Poul Henrik

1. Fastspeed: Det besluttet at takke NEJ, da det ikke kan gøres billigere end den nuværende udbyder Bolignet Aarhus.
2. Konstituering af bestyrelsen: Formand er Thorleif. Tina, Amana og Esben er referenter. Osman er økonomiansvarlig. Teddi og Doniyor har opgaven med kontakt til klubber og foreninger.
3. Valg til Repræsentantskabet: Thorleif, Esben og Amana stiller op og det vedtages at alle tre bliver valgt til repræsentantskabet.
4. Vi drøftede om app'en Heynabo er noget for vores afdeling: Umiddelbart meget dyr løsning for afdelingen, og dermed ikke relevant med et møde med Heynabo.
5. Afdelingens særpræg: Kort snak om hvad afdelingens særpræg er/kan være. Emnet kræver en dybere snak, og skal dermed på som punkt til nyt møde.
6. Gennemgang af hvilke krav der stilles for lån af lokaler og tildeling af donationer. De klubansvarlige sørger for at besøge de forskellige klubber og orienterer om dette. Til næste møde forberedes en samlet liste over de forskellige klubber.
7. Årshjul gennemgås. Lille drøftelse om antal årlige arrangementer, hvilke slags, hvordan de skal afholdes og evt. i samarbejde med hvem (fx Sammen om Viby). Beslutning derom tages ved næste møde.
8. Forespørgsel fra Nabohuset vedrørende brug af afdelingens juletræ resten af året, og det besluttet at imødekomme deres ønske.
9. Det nye Vibyhus: Beboerbestyrelsen ønsker at være med til at definere rammerne for det nye Vibyhus. Beboernes ønsker skal være repræsenteret i arbejdet med det. Formanden tager kontakt til organisationsbestyrelsen for at invitere til en uformel drøftelse med os, om hvordan vi kan få medbestemmelse. I det videre arbejde vil rammerne for huset blive afklaret, herunder hvordan vi inddrager beboernes idéer til huset.

10. Lokaler ved Genbrugsstationen: Efter lukningen af affaldsskakterne i afdelingen og i den forbindelse fjernelsen af "suget", er der blevet frigjort flere lokaler som nu kan benyttes til andre ting. Flere idéer er i spil. "Pionergruppen" med deltagere fra bestyrelsen er i dialog om mulighederne.
11. Kommunikation: Til næste møde skal kommunikation på som punkt - bestyrelse→beboere og beboere imellem. Der skal besluttet en strategi og konkrete tiltag. Det gode naboskab, og hvordan kan vi som bestyrelse hjælpe med at understøtte dette?
12. Rengøring af kældre: Ved behov for ekstra rengøring skal beboere selv tage kontakt til Servicecentret i Aarhus Omegn.
13. Næste møde er mandag 12. januar 2026 kl. 18, hvor evt. ny fast månedlig mødedag aftales.